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Informace obce 
 

Vážení spoluobčané. 
 Měsícem září končí třetí čtvrtletí tohoto roku a již dnes víme v oblasti příspěvků a dotací, že 
krajský úřad Královéhradeckého kraje nám neposkytl pro letošní rok žádnou dotaci na investiční a 
neinvestiční akce, o které jsme žádali. Stručně řečeno, jako obec jsme neuspěli v žádném dotačním 
titulu.  Žádali jsme o dotaci na výměnu oken na našem úřadu a na projekt protipovodňového opatření 
nad obcí na Pěkovském potoku. Uspět nebo neuspět je dáno pro kraj tím, jaké bodové ohodnocení 
obec dostává. To znamená též  jak se zapojujeme do soutěže o vesnici roku, zda-li jsme obdrželi dotaci 
rok předtím atd. To třeba beru, ale aby někdo toto hodnotil k nutné protierozní ochraně a méně 
zkoumal důležitost akce, se mně v této chvíli zdá zcestné. V této oblasti uspělo město Police nad 
Metují, které obdrželo finanční prostředky na vypracování dokumentace protipovodňové ochrany na 
vybudování poldru pod Klůčkem v místě, kde se podél našeho katastru začíná stavět. Na východní 
straně v případě realizace by byla i ochrana naší obce při zvýšené erozi půdy, ale z hlediska významu 
náš požadavek akutnější v zájmu ochrany jak naší obce, tak též města. Navíc vody z potoků tečou 
z Hlavňova a Pěkova, což jsou vody z městských čtvrtí Police nad Metují. V tom vidím tu určitou 
nespravedlnost krajského rozhodování. 
 Prostřednictvím dobrovolného svazku Policka jsme však obdrželi dotaci na sakrální stavby, či-li 
na opravu památek. My jsme požadali na úpravu prostranství sloupu se sochou IMMACULATY 
v provedení zádlažby, oplocení a úpravu okolí. Dotace bude z původního požadavku sice zkrácena, ale 
bude aspoň ve výši 32 tisíc korun. Práce budou provedeny svépomocí ještě v tomto roce, pokud nás 
něco nepřekvapí.   
 

 Ještě letos máme v plánu postavit dřevěnou autobusovou čekárnu před Berkovými firmou 
tesařství Tautz a přístřešek nad vstupem do prodejny paní Petrové.  
Dále v souladu s rozpočtem připravujeme přepojení kanalizace přes vodoteč u Bornových na kanalizaci 
u Berkových tak, aby splaškové vody z ulice ke Hlavňovu byly napojeny na kanalizační řad vedený do 
Police nad Metují.                                                                                                                                                
                                                                                           starosta 

 
Zastupitelstvo obce Bukovice Vás srdečně zve na své 

VEŘEJNÉ ZASEDÁNÍ 
které se koná v pondělí dne 26. září 2011 v 19,00 hod. v Motorestu Lucky Luck v Bukovice 

Program jednání: 1. Majetkoprávní záležitosti   2. Různé 
Těšíme se na Vás      

   
 

Toto léto oslavili svá životní jubilea starosta i místostarosta obce  
pan Václav Tlapák a pan Jaromír Matějec, do dalších let přejeme zdraví,  
spokojenosti, štěstí a radost z práce, kterou pro obec vykonávají. 
 
 
 
Sběr a svoz nebezpečných složek komunálního odpadu 
Ve středu 12. října 2011 je zajištěn sběr a svoz nebezpečných složek komunálního odpadu.  
Stanoviště: na parkovišti před sokolovnou v době od 16.15 do 16.30 hod. 
Ve stanovený čas bude odpad odebrán přímo od občanů posádkou svozového vozidla.  
Není přípustné, aby na tomto stanovišti byl odpad volně odkládán. 
Sbírat se budou následující odpady: 
Oleje a tuky, barvy a ředidla, pryskyřice a lepidla, rozpouštědla, detergenty, odmašťovací přípravky, 
fotochemikálie, léky, pesticidy (zahradní chemie), obaly od výše uvedených odpadů, baterie (suché 
články), akumulátory, zářivky a ostatní odpad s obsahem rtuti, televizory, ledničky, pneumatiky z os. 
automobilů. Odebrán nebude stavební odpad, odpad ze zeleně, pneumatiky z nákladních aut. 



MLADÍ HASIČI:  
ZÁVĚR UPLYNULÉHO ŠKOLNÍHO ROKU A LETNÍ PRÁZDNINY 

 

25. 6. 2011 Bezděkovské šedesátky – Bezděkov nad Metují 
Na soutěž se přihlásilo jen několik členů. Účast za náš kolektiv však byla katastrofální! Přijel pouze Petr 
Rak. Aby byla reprezentace našeho družstva silnější ☺, přihlásili jsme ještě čtyřleťáka Adama Leppelta. 
Oba závodili za jednotlivce. Na tuto disciplínu jsme netrénovali, ale zvládli jsme ji: odstartování se šta-

fetovou proudnicí, překonání břevna (u děvčat a u mladší kategorie) případně přeskok bariéry (u st. 
kluků), vyzbrojení se dvěma hadicemi C, běh přes kladinu a provedení přeboru jednotlivce. Po prvním 
kole a dešťové přestávce byly odstartovány druhé pokusy. Petr se umístil 9. z 20 soutěžících starších 
kluků (kategorie 12 – 15 let) a Adam 24. z 24 soutěžících mladších kluků (kategorie školka až 11 let). 

 

2. - 16. 7. 2011 Letní tábor pod Janovičkami 
Vyrazili jsme opět tábořit. Tábora se zúčastnilo 45 dětí (0-18 let) a celkem 13 dospělých. Vše, co jsme 
si před táborem naplánovali uskutečnit, se podařilo a stihlo se i něco navíc. Celotáborová hra se nesla 

v duchu soutěže "Pevnost Boyard". Otec Fura zadával úkoly. Soutěžící týmy podávaly neuvěřitelné 
výkony a za jednotlivé výhry dostávaly nejen něco dobrého na zub, ale i písek do přesýpacích hodin. 

Čím větší množství písku, tím více času na sběr mincí v pokladnici v závěru tábora. 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Táborové dny jsme trávili mnoha činnostmi: hry v přírodě, vlastní lanové centrum s úžasnou sítí v lese 
nad táborem, hry v chatě – když sprchlo, míčové hry, pingpong, znalosti a dovednosti z hasičiny, 

zdravovědy, přírody, vaření na ohni, práce s pilou a sekyrou, střelba ze vzduchovky, střelba z luku, 
rukodělné činnosti (batikování, ubrosuková technika,  výroba bižuterie, sběr borůvek na kynuté 

knedlíky, zpěv s kytarou a doprovodem hudebních nástrojů, táborová olympiáda. Jeden táborový 
podvečer zpestřil kouzelník Miloš Malý z Bělovse (zprostředkovali vedoucí mladých hasičů z Bělovse). 
Děti i vedoucí si užívali adrenalinovou jízdu na čtyřkolce s odborným dohledem pánů z Automotoklubu 
Police nad Metují. Besedovali jsme pod noční oblohou s astrology Karlem a Liborem Vackovými z Police 
nad Metují. Navštívili jsme stanici hasičského záchranného sboru ve Velkém Poříčí nad Metují (provedl 

nás tam Láďa Prouza a jeho kolega). Navštívili nás  dobrovolní hasiči z Bukovice a Nízké Srbské, 
starosta a místostarosta bukovického Obecního úřadu, zástupce Městyse Machov. 

 

Nutno ještě podotknout, že ačkoliv jsme na táborech za spoustu roků zažili spoustu věcí, letos nás 
překvapil bacil neznámého původu, který zklátil polovinu tábora. Postihl jak táborníky děti, tak táborníky 
vedoucí. Teploty (u někoho i čtyřicetistupňové), bolesti v krku – obvykle po třech dnech většinou bacil 
opustil pacienta. Někdy byl zapotřebí i zásah lékaře. Nejvážněji dopadla instruktorka Pája Škrdlová (po 

táboře pobyt v nemocnici). 
 

Za sportovní výkony i odvahu byli táborníci odměněni diplomy a medailemi. Pomyslné medaile udělujeme 
také jednotlivým lidem, firmám i úřadům, kteří nám přispěli materiálně, finančně či vlastními silami 

k přípravě a realizaci tábora. Velké díky patří: Obecnímu úřadu Bukovice, Městysi Machov, pomáhajícím 
členům SDH Bukovice a Nízká Srbská, firmě Grim a synové, Martě Rakové, Blance Partelové, Mirkovi 

Matějcovi ml., Václavu Škrdlemu, Jaroslavu Soumarovi, Martinu Jirmannovi, Pavlu Šakovi, Karlu a Liboru 
Vackovým – astronomům, Miloši Malému a kamarádům hasičům z Bělovse, Automotoklubu Police n.Met. 

Děkujeme také maminkám i babičkám, které pro táborníky napekli koláče, bábovky a jiné laskominy. 
 

Dotace pro mladé hasiče 
V závěru minulého kalendářního roku byly zpracovány 2 projekty k získání dotací Královéhradeckého kraje. 
V letošním roce byly žádosti podány, schváleny a podepsány smlouvy. Sbor dobrovolných hasičů – mladí 

hasiči – využili finance na pořízení nových stohovatelných židlí do klubovny (dotace 10.000 Kč) a materiál a 
služby pro tábor mladých hasičů (12.000 Kč). 



Dále jsme prostřednictvím Okresního sdružení hasičů v Náchodě zažádali o dotaci Ministerstva školství, 
mládeže a tělovýchovy. Využili jsme možnosti získat dotaci na tábor (17.550 Kč) a dotaci na materiálně 

technickou základnu – na krytí části pořizovacích výdajů na židle (3.750 Kč). Letos se v neprospěch hasičů 
změnily podmínky čerpání dotace. Po tom, co byly dotace MŠMT odsouhlaseny, byla dána dodatečná 
podmínka: vedení podvojného účetnictví. Abychom o finance nepřišli, potrápili jsme se s výběrem 

vhodného software a zavedením účetních a daňových dokladů do evidence a jejich účtováním. 
 

Pravidelné páteční „hasičáky“ 
Po prázdninách jsme se opět začali scházet každý pátek od 16:00 do 18:00 hodin. Kdo z dětí má zájem, 

přijďte se mezi nás podívat. Rádi přivítáme nové mladé hasiče. Členský příspěvek 100 Kč na rok (celý 
odveden na úrazové pojištění). Nabízíme využití volného času - nácvik na soutěže a závody v disciplínách 
mladých hasičů (běh, střelba ze vzduchovky, vázání uzlů, zdravověda, základy topografie, práce nejen s 
hadicemi, znalosti o hasebních prostředcích, technických prostředcích), v létě pobyt na letním táboře. 

  Monika Leppeltová - vedoucí kroužku 
 

Kultura: Posvícenská zábava 
 26. 8. 2011 jsme uspořádali posvícenskou zábavu. Po loňském dešti Nám letos počasí přálo, bylo 
nádherně. K tanci a poslechu až do ranních hodin hrála skvěle kapela Imrwere!!! Občerstvení zajišťovali: 
Jirman Jenda, Škrdle Venda, Řeháková Míša a Sádováci. Vstupné, 140 platících vybrali Matějec Jaromír st. 
a Partel Vláďa ml. Zábava se vydařila náramně, všem, kteří pomohli s přípravou akce a všem kteří se 
zúčastnili, děkujeme. 
 

Kultura, sport: hasičská soutěž Pohár starosty obce Bukovice 
 Sešel se rok s rokem a stáli jsme před uspořádáním soutěže o Pohár starosty obce. Protože naše 
soutěžní družstvo se už druhý rok účastní Náchodské hasičské Primátor ligy, požádali jsme o uspořádání 
soutěže (1 kola) v Bukovici. Bylo Nám vyhověno, ale v termínu 10. 9. 2011. Na posvícení to nevyšlo, 
soutěž byla na Vysokově. Jelikož pravidla a podmínky této soutěže jsou přísnější, stáli jsme před 
problémem, kde soutěž uspořádat. Za nejvhodnější místo jsme vybrali tréninkové hřiště Spartaku Police n. 
M.. Hřiště nám bylo zapůjčeno, ale týden před soutěží jsme zjistili, že není posekané, atd. Tímto děkujeme 
p. Petru Jirmanovi st. za posekání. Tráva byla přerostlá, tak jsme museli celé hřiště pohrabat ručně. 
V pátek před soutěží kdo mohl, si vzal volno na přípravu. Navezli jsme vše potřebné a vše připravili. Aby se 
Nám nic neztratilo, raději jsme z pátku na sobotu na hřišti spali. V sobotu Nám počasí přálo, odpoledne 
vysvitlo i slunce. Soutěž se vydařila. Děkujeme všem, kteří jste Nás přišli podpořit. Výsledky soutěže jsou 
ve článku soutěže.  Za soutěžní družstvo chceme poděkovat: 

- p. Václav Hubka – zapůjčení vleku 
- p. Vladislav Partel ml. – rozvod elektro 
- p. Karel Nývlt - zapůjčení pozemků 
- p. Václav Kohl – uložení trávy 
- f. Loskot  - zapůjčení kabelů 
- f. Movis Hronov – zapůjčení chemického WC 
- f. MT střechy Tautz – zapůjčení auta, odvoz technického zázemí 
- f. Sádovský – poskytnutí elektrické energie, přípravné práce 
- f. Grim – zapůjčení plynové lahve 
- společnosti Vak Náchod – možnost čerpání vody, zapůjčení cisterny na pitnou vodu 
- Spartaku Police n. M. – zapůjčení hřiště 
- Obec Bukovice 
- SDH Jetřichov – zapůjčení cisterny, doprava vody 
- Vražedné pobřeží - zapůjčení stánku 
- Motorest Lucky Luck – ceny soutěžícím 
- p. Oldřich Holub - ceny soutěžícím 
- manželé Rakovi ml. – stánek jídlo 
- Václav Škrdle, Ivana Sádovská, Michaela Řeháková – stánek pivo, nealko, alko 
- Ladislav Prouza, Jan Sadílek – rozhodčí 
- Petr Hejnyš, Pavlína Škrdlová – zapisování, výsledky, vyhodnocení  
- Technická skupina SDH Bukovice 
- Všem ženám za upečené sladkosti 

 

Soutěže NHPL: Vysokov, Nový Hrádek, Bukovice 
Do podzimní části Náchodské hasičské Primátor ligy jsme vykročili nečekaně dobře. Na Vysokov 27.8. 2011 jsme jeli 
vyčerpáni po náročné posvícenské zábavě a hned z toho byl Náš nejlepší čas v NHPL 29,47s a skvělé 3. místo. O týden 
později 3. 9. 2011 jsme vyrazili na Nový Hrádek. Museli jsme lehce pozměnit sestavu, Hejnyho (zaměstnání) nahradil 
Vládik a Jendu (našeho „Kramolňáka“) nahradil konečně Váca. V letos nejrychlejší soutěži jsme si opět vylepšili čas na 
28,77s, obsadili 5. místo. 10. 9. 2011 jsme uspořádali domácí soutěž. Soutěže se zúčastnilo celkem 31 družstev, z toho 
21 mužských, 10 ženských!!! Je to nejvíc v letošním ročníku NHPL 2011!!! Putovní pohár starosty obce si odvezli hasiči 
ze Sněžného, časem 26,57 sec.. My jsme po lehkém zaváhání na koši s časem 30,09 sec. obsadili pěkné 5. místo. 
Ženskou kategorii ovládli hasičky z Nového Hrádku, čas 27,63 sec.. 17. 9. 2011 Nás čeká závěrečná soutěž NHPL na 
Kramolně. Celkově Nám po 7. z 8. kol NHPL patří 6. místo, to je zatím velký úspěch. V loni jsme obsadili celkové 11. 
místo.          M.Sádovský 



69.ročník volejbalového turnaje     
    V sobotu, 27.srpna, se na volejbalových kurtech konal již 69.ročník tradičního posvícenského 
volejbalového turnaje. Oproti loňskému roku nás potěšilo opravdu nádherné počasí, nepotěšila nás však 
celková velmi nízká účast. Kvůli posunu termínu s ženským turnajem v Broumově nepřijela družstva 
z Německa, nepřijeli ani Tapíři, vítěz minulých dvou turnajů, a s ohledem na účast na jiném turnaji, nepřijel 
ani ligový Hronov. Účast jiných družstev hrajících okresní mistrovské soutěže je již dlouhodobě špatná a 
svoje družstvo nedal dohromady ani domácí Sokol Bukovice. Dokládá to dlouhodobý pokles zájmu o tento 
v minulosti tolik populární a v Čechách úspěšný sport.  
     Účast v nižší výkonnostní soutěži, kde hrají smíšená družstva mužů a žen byla slušná, celkem čtyři 
družstva. Potěšila účast družstva TJ Sokol Vesnice, což byla mládež ve věku 15-18 let pod vedením Katky 
Holubové a Mirky Seidlové. Ovšem do soutěže ve vyšší výkonnostní kategorii jsme horko těžko poskládali 
tři družstva. Hrálo se systémem každý s každým na dva vítězné sety. V hlavní soutěži zvítězil Slovan 
Broumov, který sice hrál jen ve čtyřech, ale byli to vlastně jediní volejbalisté hrající závodně a to na ostatní 
stačilo, druhou soutěž vyhrála suverénně parta kolem učitelského páru manželů Teichmanových  
Výsledné tabulky : 
1. Slovan Broumov                     1. All Stars       
2. Gympl Broumov – veteráni     2. Sport Hotárek 
3. „Směs“             3. Auto Hotárek  
       4. TJ Sokol Vesnice 
   Pořadatelé děkují všem sponzorům za finanční a věcné příspěvky. Jsou to: Sport Hotárek, H-S sport 
Praha, LOAP Praha, Elektro Rudolf, Veba a.s., Miroslav Sádovský, Lékárna Kuklík, OÚ Bukovice, Potraviny 
Purkert, Grim a synové, Kvíčerovská pekárna, Strevl s.r.o., Lékárna Sukovi, … a poděkovat musíme p. Janu 
Hotárkovi st. za zajištění „vepřového pohoštění“. 
    Co bude s touto akcí do budoucna těžko říct. Příští rok je jubilejní, sedmdesátý, bylo by smutné tradici 
přerušit. Ovšem při současném stavu mužského volejbalu je k zamyšlení, zda turnaj vůbec dál pořádat…   
Akce byla zakončena v nočních hodinách s veselým posezením nad kronikou volejbalového oddílu a 
neveselou skutečností, že v 70. a 80. letech byl turnaj pořádán ve dvou dnech a účastnilo se jej i 30 
družstev z celého kraj…. holt jiná doba … 
 

    Na rozdíl od volejbalu je tenisový oddíl vcelku aktivní a početný, i když, jak bylo trefně poznamenáno, 
kvantita trochu převyšuje kvalitu. O prázdninách byly uspořádány dva turnaje pro členy Sokola a pozvané 
hosty. Prvním byl červencový turnaj ve čtyřhře. Zúčastnilo se jej 24 hráčů, kteří byli k sobě do párů 
nalosováni, aby byla soutěž zajímavá (některým ovšem prošlo, že si k sobě partnera mohli přímo vybrat). 
12 dvojic pak hrálo systémem každý s každým ve dvou skupinách, poté se hrálo o umístění. Zvítězil pár 
Petr Vítek-Strelec, který ve finále porazil dvojici Kollert-Tauc, v zápase o 3. místo porazili Miler s Teunerem 
pár Průša-Vaněk. 
   V srpnu se konal turnaj ve dvouhře. Zúčastnilo se jej 23 hráčů, kteří hráli vyřazovacím systémem. 
Zvítězil v současnosti nejlepší bukovický tenista, Jan Kubín (jinak z Vysoké Srbské), který ve finále porazil 
Martina Chocholouše. V zápase o 3. místo porazil Václav Kollert Kamila Švorčíka. V soutěži útěchy, 
poražených v 1. kole, vyhrál Petr Hauk. 
    Poděkování patří Petru Skalickému za perfektní organizaci turnaje, včetně občerstvení.          MŠ 
           
MÍČOVÝ VÍCEBOJ     
    V sobotu 10. září se na bukovických kurtech konal již 7. ročník zajímavého sportovního setkání, tzv. 
míčového desetiboje. Jedná se v současné době o velmi populární akce, které se konají po celém okrese, 
jde v nich však především o zábavu a dobrý pocit z pohybu. Organizátorem akce v Bukovici je učitel ZŠ v 
Polici Petr Jansa.  
    Akce se účastní 16 trojčlenných družstev s úsměvnými názvy jako Žízniví vlčáci, Inženýrská odyssea, 
Velkej-malej-tlustej, Pippi Strasse… apod. Soutěží se ve sportovních disciplínách, které souvisí nějak 
s míčem nebo míčkem, u nás navíc okořeněných některými netradičními disciplínami. Již v pátek probíhají 
v tělocvičně ZŠ v Polici n.M. tyto disciplíny : hod na basketbalový koš, střelba florbalovou holí na PET lahev, 
kop fotbalovým míčem na PET lahev a čtyřhry ve st. tenisu. V sobotu se na bukovických kurtech pokračuje 
tenisovými čtyřhrami, nohejbalem, volejbalem dvojic a netradičními disciplínami, kuličkami a hodem 
petangovými koulemi na syrové vejce v písku. Na závěr, již za šera, je odpal basebalovou pálkou na dálku.  
    Zájem o účast v soutěži je tak velký, že pořadatel musel stanovit toto kritérium pro přihlášky : „e-
mailem, 25.6., přesně v 0,00 hodin – a prvních 14 přihlášených má štěstí, ostatní mají smůlu“  a je fakt, že 
na několik týmů z Police se ani nedostalo … Ozdobou soutěže bylo družstvo Poděbradka, tři čilí a šikovní 
starší pánové (jinak místní chalupáři), ve věkovém součtu 168 let (!!!), kteří skončili na krásném 5. místě a 
například disciplínu petangue suverénně vyhráli, ačkoli petangovými koulemi po vejcích v životě neházeli.  
Kdo zvítězil, není tak důležité, ale byli to, stejně jako loni, H 2+1 z Hradce Králové, před polickými JOKEGO 
(Průša Jan, Miler, Teichman Jakub), náchodským MADONA a polickými Lachtany (Hauk, Řehoř, Entler). 
Největším překvapením však bylo, že Pippi Strasse (Třešňák, Šrytr a Tomášek) neskončili jako vždy 
poslední, ale desátí…. 
Poděkování patří P. Jansovi za dokonalou organizaci soutěží, též P. Šubířovi za zajištění občerstvení.     MŠ 


